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Virtuelt fællesbestyrelsesmøde onsdag den 13-5 2020 

 

Via Teams 

 

Afbud: Lisbeth, Rasmus, Anja 

Tilstede: Karen, Sebrina, Christina, Dorthe, Solveig, Lau, Michael 

 

1. Orientering 

Førskolegruppe  

- Førskolegruppen er startet på skolen og de er meget dygtige til at være på skolen. 

- Der kommer forældremøde for førskolegruppen lige efter skolestart. 

Genåbning – børnehus 

- Der er lavet forældrezone i garderoben hvor der maks må være 5 forældre ad gangen. Denne 

påtænkes at være permanent. 

- Glad for at vi er ved at være tilbage til normalen.  

Genåbning – skole og SFO 

- Der arbejdes stadig efter nødundervisning. 

- 0 kl og 1 kl er sammen i frikvarterene og nogle timer da de skal samlægges til næste 

skoleår 

- Grundlæggende går det rigtigt godt, men der er en enkelt årgang der udfordrer reg-

lerne 

- Der har været motionsdag i overbygning. 

- Det er svært i SFO’en med de restrektioner der er og børnene synes det er lidt kede-

ligt 

- Der har været nogle udmeldinger pga. Corona. Vi laver statistik på det i uge 27 

9. klasses sidste skoledag og dimission den 25-6 

- Sidste skoledag og dimission bliver torsdag d. 25-6. Dimission bliver fra 15:30-

16:30 med overrækkelse af beviser og krus 

- Der er mange ting 9 kl. ikke får lov til på sidste skoledag, hvilket de er lidt trætte af. 

-  

Sidste skoledag den 26-6 

- 0 kl. – 5 kl. møder 8:15 og 6 – 8 møder 10:30. Alle får fri kl. 12:30. 9 kl. må komme til af-

slutning kl. 12:10 på fodboldbanen. 

- Klasselærer må dele ud til hele klassen 

- SFO åbner når skolen stopper. 

Sommerferie – børnehus og SFO 

- Fra og med uge 27 til og med uge 32. Sampasning i de fleste uger.  

- Der er mange børn i SFO i uge 32. Her regnes der ikke med sampasning 

Morgenpasning – Børnehus/SFO 

- Gode erfaringer fra de sidste 3 måneder. Vi vil ikke sampasse om morgenen længere da det 

giver meget mere ro på skolebørnene at være på skolen.  

 

2: Frugtordning 

- Der har ikke været frugtordning i den seneste periode i børnehuset. Fremadrettet vil børne-

huset gerne at vi skrotter frugtordningen bl.a. af hensyn til hygiejnen. De samme udfordrin-

ger findes i SFO’en. 

- Vi tager en beslutning blandt de forældrevalgte, men umiddelbart er der opbakning. 
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- I skolen er den EU betalte frugtordning ophørt da det ikke bliver brugt nok og der er for stort 

besvær. 

 

3: Økonomi 

- I børnehuset var der i 2019 et underskud på 790.000 kr. I år er der et underskud på 700.000 

kr. på driften. DV skal til møde omkring dette i næste uge, men har i dag haft et møde med 

skolechefen om de udfordringer vi har i Haderup. Vi føler at der er sparet alt hvad der kan. 

Der bliver fra forvaltningens side sat nogle økonomifolk på sagen, for at se på hvordan øko-

nomien hænger sammen.  

- På skoledelen er der et driftsunderskud på ca. 250.000 kr. i år indtil videre. 

- ”Spørgsmål om bestyrelsen skulle have gjort mere og set problemet tidligere”. Dette er ikke 

umiddelbart ikke et problem. Indtil videre er der ikke snak om at vi kommer under admini-

stration, men der er måske en forståelse af at de tildelingsmodeller der er, ikke passer på alle 

institutioner.  

- Debat om hvor underskuddet bliver bygget op. 

- I børnehuset er det især vuggestuen der trækker ned da der er samme børnetal i børnehaven 

januar 2020 som der var januar 2019. 

- ”spørgsmål om det er bæredygtigt at have en vuggestue i Haderup” Drøftelse herom. 

 

4: Evaluering  

Hvordan har forældre oplevet 

- Nedlukning 

- Genåbning fase 1 

- Genåbning fase 2 

Hvad har været positivt og som vi måske skal fortsætte med? 

Hvad har det haft af ulemper? 

- Der bliver sendt spørgsmål ud til forældregruppen af bestyrelsen, da vi gerne vil høre så me-

get som muligt. Gerne tilbagemelding inden sommerferien. 

 

5: Eventuelt 

- Skolen starter igen d. 10 august kl. 8:15 

- Grundlæggende positiv indstilling omkring samlægning af 0 og 1 klasse. Der var dog en be-

kymring om hvordan man sikrer det faglige niveau. Klassen bliver 100% samlæst men der 

kommer enkelte deletime i dansk/matematik. Her deles der ikke nødvendigvis efter hvilke 

”klasser” de går i.  

- Tagprojektet skal være færdigt til september men vi håber at de er færdige før. Indtil videre 

er projektet længere end forventet.  

- Ønske fra lærere til støtteforeningen om at istandsætte beachvolley banen.  

- Stor tak fra personale for blomster og godter 

 

6: Næste møde 

- 12 august. Vi starter med at spise sammen de ”gamle” og de ”nye” 

 

 

Referent: 

Lau Sørensen 

 


